

Mayflower

Americas

A global partner of


7 Days 6 Night Hawaii Tri-Island Tour (MIN 2 - SIC)

7天6晚 夏威夷三岛游 Code : US-HNL7A



Summary Schedule:-

Day 1: Hometown – Honolulu, Hawaii

(NO MEAL)

Arrive the world famous **Honolulu** – Capital city of Hawaii. Meet with our tour guide at the baggage claim area and transfer to the hotel.

當天抵達有世外桃源之稱的夏威夷檀香山市。由当地人接机，之后入住酒店。

Day 2: Honolulu – Pearl Harbour, City Tour

(NO MEAL)

The tour begins at the **Arizona Memorial Visitor Center**, It's at Pearl Harbor in Honolulu, Hawaii, marks the resting place of 1,102 of the 1,177 sailors and Marines killed during the Japanese surprise attack on Pearl Harbor on December 7, 1941 and commemorates the events of that day. Then we board the navy launch for a trip to the memorial itself. Tour continues with **Iolani Palace**. – It was the royal residence of the rulers of the Kingdom of Hawaii beginning with Kamehameha III under the Kamehameha Dynasty (1845) and ending with Queen Lili'uokalani (1893) under the Kalākaua Dynasty, then the palace was restored and opened to the public as a museum in 1978.

一早在指定的地点集合，前往**亚利桑那纪念馆**—这是在檀香山内一个港口名为珍珠港里，以前这里有这 1177 名水手及水军在值班，在 1941 年 12 月 7 日，被日本的突袭一共 1102 个人丧命，剩下的也是重伤或终身残废。是一个非常有名的历史，取名为“珍珠港事件”，午餐后，参观**伊欧拉尼皇宫**，它是早期皇室成员的住所，始于 1845 年直到 1893 年，之后就已荒废。一直到了 1978 年时，这里才被修建成博物馆，让游客前来参观。

DAY 3: Essential Island Tour

(NO MEAL)

Today, have a tour of **Waikiki Beach, Diamond Head lookout, Kahala area, Hanauma Bay, Blowhole, Makapuu Beach Park, Hawaiian Homeland, and Pali lookout.**

Waikiki Beach – Waikiki beach is the most popular beach at Hawaii, whether you are looking forward to surfing, canoe paddling, snorkeling, swimming, boogie boarding, sand combing, catching a golden tan, people watching, or marvelling at a few beautiful Waikiki sunsets, it's very easy to have a good time at here.

Diamond Head Lookout – It is one of the most rewarding Oahu hikes, offering amazing 360 degrees Honolulu and Waikiki beach views when you reach the top.

Kahala area – One of Oahu's most elite neighbourhoods where some of the richest people on the island live.

Hanauma Bay – Hanauma Bay is must do for your Oahu island itinerary. It is one of the premier destinations if you want to get acquainted with a plethora of fish and marine life.

Blowhole – The blowhole is a natural occurrence formed by molten lava tubes from volcanic eruptions thousands of years ago. The lava tubes run to the ocean and, when the surf is right, the blowhole shoots water up to 30 feet in the air. The larger the waves, the larger the spray.

Makapuu Beach Park - is popular among bodyboarders and bodysurfers. Rip currents and a powerful shorebreak make for a very rough ride, perfect for adventure seekers.

Hawaiian Homeland – Before Hawaii has been distributed, there will be some local people living here, the US government has opened a protected area belonging to them, visitors can more close to contact with them, and understand their lives and culture.

Pali lookout – Pali lookout point is a section of the windward cliff of the Ko'olau Mountain located at the head of Nu'uau Valley on the island of O'ahu. It has a panoramic view of the windward coast of O'ahu.

威基基海滩—威基基海滩是夏威夷最受欢迎的海滩，无论您是想要冲浪，独木舟划船，浮潜，游泳，享受热闹的人潮，或捕捉金黄色的威基基日落，都可以在这里实现。

钻石头火山—这是一个非常有价值性的奥胡岛徒步旅行，徒步登上钻石头火山，欣赏那惊人的360度檀香山和威基基海滩的景观。

卡哈拉高级住宅区—这是在夏威夷最富裕的地方，一些富豪是定居在这里，所以游客可以看见他们的豪宅，以及建筑风格，真是一间比一间来得夸张，值得一看。

恐龙湾—游客来到了这里，不来个浮潜活动真是对不起自己，这里的海湾非常的清澈见底，更是许多海洋生物的栖息地，有时可以看见海龟从你面前游过。

海泉喷口奇景—这是由几千年前火山爆发的熔岩管形成的自然景观。熔岩管是直接延伸到海洋，当大浪冲来的时候进入里面，它会射30英尺高的喷雾泉。波浪越大，喷雾越大。

白沙湾冲浪中心—是冲浪爱好者的天堂，由于海滩面向的是太平洋，海浪自然就会非常大和高，因此是成为冲浪的一个热点。除此之外，游客更加有机会享受这个宁静的海边，听听世界最大海洋的海浪声，吹吹海风，豪爽！

土人保护区—当然在夏威夷开辟之前，一定会有一些土族居住在这里，美国政府开设了一个属于他们的保护区，游客更加可以和他们近距离接触，并了解他们的生活于文化。

大风口古战场—事实上是一个山谷，登上这山谷，游客可以一眼望去这个岛的平原，在不远处便是海边，海岸区还竖立着一些高楼大厦。由于是山谷地带，这里常常会有风吹来，所以被称为“大风口谷”。



A global partner of
tripadvisor

Americas

7 Days 6 Night Hawaii Tri-Island Tour (MIN 2 - SIC)

7天6晚 夏威夷三岛游 Code : US-HNL7A

DAY 4: Polynesian Cultural Center

(NO MEAL)

Departure for the world's most successful cultural theme attraction – Polynesian Cultural Center! You will be led by a professional tour guide, who will show you seven different cultures of the Polynesia islands. Enjoy a magnificent traditional dancing show featuring over 150 performers in the evening, together with a delicious dinner buffet.

驅車前往波利尼西亞文化中心。沿途欣賞美不勝收的美景。到達文化中心之後，遊客將在專業導遊的帶領下參觀七個不同文化的部落，了解波利尼西亞原居民的風土人情。晚間觀賞大型歌舞及獨具特色的火把表演，並享受豐富的美式水果自助餐。

Day 5: Big Island One Day Tour

(NO MEAL)

Taking a short flight to Big Island, visit Hawaii Volcano National Park, Stem Vent Museum, Halemauman Lookout, Thurston Lava Tube, Akatsuka Orchid Garden, And Macadamia Nut Factory.

Big Island – The Big Island is the largest island in the United States' Hawaiian archipelago in the Central Pacific.

Hawaii Volcano National Park – It is the home to two of the world's greatest mountains, one of the world's most active volcanoes, 11 of the world's 13 climate zones, Hawaii's greatest king, and the wettest city in the United States.

Rainbow Waterfall – Rainbow Falls is a waterfall located in Hilo, Hawaii. It is 80 ft (24 m) tall and almost 100 ft (30 m) in diameter. The sun refracts through the falling water and creates rainbows.

Stem Vent Museum – Ground water seeps down to the hot volcanic rocks in this area and returns to the surface as steam, while standing at the Steam Vents, take a good look around.

Halemauman Lookout – Once you reach the overlook, you will be peering into the volcano goddess Pele's sanctuary.

Thurston Lava Tube – This lava tube was discovered in 1913 by Lorrin Thurston, a local newspaper publisher. At that time the roof of the tube was covered with lava stalactites, but those soon disappeared to souvenir collectors. As you walk through the tube consider that several hundred years ago a river of red lava rushed through. Watch your head in the tube - there are some spots with a low ceiling!

Akatsuka Orchid Garden – They are fully enclosed garden oasis and gift shop features the largest collection of orchids and tropical plants in Hawaii for retail sales. Relax in the garden seating area with tables and enjoy some signature Poha icecream from en-route to the Volcano National Park.

Macadamia Nut Factory – Hamakua Macadamia Nut Company can proudly boast all of macadamia nuts are 100% Hawaiian grown by the local farmer's right here on the Big Island.

搭機飛往大島，繼而遊覽夏威夷火山公園、蘭花園、彩虹瀑布、蒸汽孔、哈雷茂茂眺望点、茂纳洛亚夏威夷坚果厂和熔岩管。傍晚結束行程。

大島 – 大島的面积有夏威夷本島的兩倍大，其規模的龐大是很驚人的。您還將在這個島嶼的海岸上發現世界唯一的兩個氣候帶。夏威夷最大的島嶼的遼闊面積創造了環境和活動的微观世界。

夏威夷火山國家公園 – 這裡有兩座活火山——基拉韋厄火山和冒納羅亞火山被譽為世界上最安全的火山之一，不斷噴流而出的岩漿彷彿向所有人訴說着自然界的偉大力量。在這裡，你將直面活火山，感受陸地的巨大力量。

彩虹瀑布 – 彩虹瀑布高約24.4米，在四周層層疊疊、青翠欲滴的熱帶植物的掩映下，顯得它非常的與眾不同。它是夏威夷群島上最美麗的瀑布之一。如果運氣較好，雨後可見瀑布的水霧經陽光折射後形成美麗的彩虹。

蒸汽孔 – 夏威夷火山國家公園蒸汽孔可以看到有陣陣煙霧從地上、草木深處裊裊升起。這是公園內唯一可以親身感受地熱產生的蒸汽撲面的感覺。

哈雷茂茂眺望点 – 一旦你到達俯瞰点，你將親眼看見整個火山口。

熔岩管 – 熔岩管是地表之下熔岩流動的天然通道，在火山噴發時熔岩會從熔岩管中噴出。熔岩管可能會充滿岩漿或整個空無一物；而後者的狀況代表熔岩流動已經停止，且岩石已經冷卻留下長而類似洞穴的通道。

蘭花園 – 這是一個完全封閉的花園綠洲和禮品店。這裡最大的特色是擁有各種各樣的蘭花和熱帶植物。您可以在這個花園內休息放鬆身心，並在前往火山國家公園

的途中來一個當地特色的 Poha 冰淇淋

茂納洛亞夏威夷坚果厂 – 這個坚果工厂和巧克力工厂有着異曲同工之妙，同樣可以參觀坚果從幼小的植物到出厂的全過程。期間，很多地方都可免費品嘗坚果樣品。這裡的產品比外面賣的便宜，要帶給親朋好友來這裡就對了！



Mayflower

A global partner of
tripadvisor

Americas

7 Days 6 Night Hawaii Tri-Island Tour (MIN 2 - SIC)

7天6晚 夏威夷三岛游 Code : US-HNL7A

DAY 6: Maui Island One Day Tour

(NO MEAL)

Taking a short flight from Honolulu to Maui Island, visit the Iao Needle Mountain Crater, Cane Tropical Plantation, Iao Valley State Park, Wailea Beach, Maalaea Harbor and Lahaina Field of Sugar.

Maui Island – Maui Island is one of the most sought after destinations on the planet. With over 2.5 million visitors in 2011 alone, they are still increasing until today, people know that Maui is a special place.

Iao Needle Mountain Crater – Located in Wailuku, Iao Valley State Park is one of the most beautiful and easily accessible parks in Maui. Drive right up and see landscape you've only seen in Jurassic Park. Learn about the Cultural History and Geological History of Iao Valley.

Iao Valley – A thousand years ago, Hawaiians gathered at 'Iao Valley to celebrate and honor the bounty of Lono, God of agriculture, during the annual makahiki festival. More than a hundred years ago, visitors began coming to witness the natural beauty of this valley. Today, 'Iao Valley is recognized as a very special place for both its spiritual value and spectacular scenery.

Lahaina Field of Sugar – Hence, Hawaii is a tropical state of US. The plants are all tropical, and the sugar cane is the one of it also. Lahaina Field of Sugar is the huge farm industry, the sugar cane not only used by the local but also exported to US and another country that needs.

Maui Tropical Plantation – The Tropical Plantation Express will take you through the private grounds of the Plantation, showcasing a variety of native Hawaiian plants, tropical fruits, and fields of row crops. The tour also provides a live coconut husking demonstration.

Wailea Beach – The beach is wide, the sand perfect, and the ocean inviting. Views of Kaho'olawe, Molokini, Lana'i and the sights and sounds of whales are common in winter.

Maalaea Harbor – You can close to turtles and dolphins along Maui's Beautiful coastline. Cap off a perfect day in paradise with a sunset sail amongst the humpback whales in the winter.

搭機飛往茂宜島，遊覽尖山古戰場、橫山甘蔗林、熱帶植物園、拉海拿山鎮、鯨魚港、伊澳塔等。傍晚結束愉快而精采的一日遊。

茂宜島 – 茂宜島方圓 729 平方英里，是夏威夷群島第二大島，也是繼歐胡島之後的第二旅遊熱點。西茂宜島的中心是西毛伊山脈，東茂宜島主要為海拔且萬英尺的死火山哈萊阿卡拉山。島上的景色從沐浴陽光的沙灘到陰雨連綿的熱帶雨林，從富饒肥沃的山谷到荒涼貧瘠的火山，變化無窮，應有盡有。

伊歐山谷 – 寧靜的伊歐山谷州立公園位於中茂宜島，這裡有茂宜島最知名的地標——1200英尺高的伊歐針型火山錐，標誌性的綠色石峰是輕鬆徒步和觀景的理想地點。

橫山甘蔗林 – 夏威夷是唯一的熱帶的美洲洲屬，之所以這樣，這裡長的全都是屬於熱帶的植物，當然甘蔗也是其中之一，遠看一望無際的甘蔗園，成熟收割後，不致供給本地居民，更是輸出到美國大陸，而且會到外國。

熱帶植物園 – 熱帶種植園將帶您穿過種植園的私人場地，展示各種夏威夷當地植物，熱帶水果和田間農作物。行程當中還提供了一個椰子拔殼展示，讓遊客大開眼界。

威雷亞海灘 – 這是屬於茂宜島的象徵，也是夏威夷的自然海灘，這裡更加是寧靜休閒的好地方，大多數西方人都會選擇在這裡耗費上半天的時間躺在这里曬太陽。

鯨魚港 – 您可以靠近茂宜島美麗的海岸線上與海龜和海豚近距離接觸。當接近四季國家冬天之時，你更加有機會親眼看到鯨魚從你身邊游過，非常的壯觀。

真尖山古戰場 – 公元1790年為卡美哈美哈大帝征服茂宜島之血腥戰場，早期為夏威夷人之朝聖地，經年源源不斷的山泉水為險峻斷崖所環繞而成的溪谷景色。如此比美桂林，另人嘆為觀止。

DAY 7: Honolulu – Hometown

(NO MEAL)

After Checked out hotel, proceed to airport, and waiting the flight back to hometown. Safe Flight!

辦理好酒店手續後，前往機場，等待返回國的飛機，結束這一趟難忘的夏威夷之旅

The Mayflower logo is written in a stylized, red, italicized font with a white outline.

Americas

The TripAdvisor logo features a circular icon with a camera lens and the text "A global partner of tripadvisor®".

7 Days 6 Night Hawaii Tri-Island Tour (MIN 2 - SIC)

7天6晚 夏威夷三岛游 Code : US-HNL7A

Departure Date: 01Apr – 30Jun 2017

PACKAGE INCLUSIONS:-	PACKAGE EXCLUSIONS:-
<ul style="list-style-type: none">Return airport transfer (based on Seat-In-Coach)6 night accommodation (flexi selection)Tour includes hotel, tour, and transportation. All specifications, please refer to itinerary.Inter-island air tickets.	<ul style="list-style-type: none">All international flights, taxes & feesAll meals, personal expenses & portorageTravel visa application (if needed)Gratuities / Tipping for guide.High season surcharge (if applicable)Travel Insurance.

Hotel or similar category	Adult Person (MYR)			Child Person (MYR)
	TWN	TRP	SGL	No Bed
Ramada Plaza Waikiki	5,698	3,208	+2,438	3,318
Gateway Hotel	5,768	5,418	+2,498	
Doubletree	6,368	5,948	+3,248	
Ohana East / Ohana Malia / Hilton Garden Inn	6,668	6,128	+3,348	
Hilton Hawaii Village	7,278	6,748	+4,058	
Sheraton Princess Kaiulani	7,348	6,998	+4,158	
Holiday Inn Beachcomber	7,468	7,068	+4,318	
Hyatt Regency / Marriott Waikiki Beach	8,398	7,878	+5,415	
Outrigger Reef Waikiki / Hilton Hawaii Village	8,628	7,798	+5,678	
Westin Moana Surfrider	8,858	8,418	+5,998	
Outrigger Waikiki Beach Resort	9,458	8,468	+6,648	

Remarks:-

- The sequence of itinerary, such as sightseeing, meals and hotels arrangement may be vary on the actual tour.
- All unutilized services are non-refundable or non-replacement and will be forfeited due to time constraint.
- All booking is upon availability on travel date, airfare and taxes are subject to change without prior notice. Any amendment / cancellation made after confirmed booking is subject to cancellation charge.
- Package rates are per person based on twin sharing basis and minimum 2 to go.
- Rates are not valid during convention period or major public holidays, Price & availability are subject to change without prior notice.
- Any non-compliance may result in automatic cancellation of reservation and forfeiture of your payment.
- Booking at least 15 working days prior to departure.** No cancellation allowed within 15 working days before departure, full fare will be charged. This will consider as GUARANTEED BOOKING & no cancellation & amendment allowed for GUANRATEED BOOKING.
- Validity of Travel Period from: **Apr - Jun 2017.**
- Rates valid for Malaysian only.
- Based on Bilingual Guide.